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Univerzity v Brně: bez problémů 
Brno - Studenti brněnských vysokých škol mohou v klidu spát. Předběžné výsledky kontrol, 

které začaly po aféře na právnické fakultě v Plzni, jsou v pořádku a říkají, že žádná škola 

nepodvádí. "Kompletní šetření skončí příští týden, už teď je ale patrné, že žádné větší chyby 

se neděly a nedějí," uvedl mluvčí ministerstva školství Tomáš Bouška. 

 Ministerstvo procházelo kontrolní zprávy, které si zadaly přímo univerzity. 

"Kontrolovali jsme právnickou fakultu. U posluchačů, kteří studovali kratší dobu, než je 

obvyklé, se ve všech sto sedmnácti případech odůvodnilo, proč tomu tak bylo," potvrdila 

mluvčí Masarykovy univerzity Tereza Fojtová. Zkrácení studia zapříčinila třeba zahraniční 

stáž či uznání kreditů z jiného studia. 

 Průhlednosti fungování univerzit pomáhá elektronický informační systém. "Získal 

mnoho ocenění. Je nemožné cokoliv na studiu upravovat, aniž by to systém nezaznamenal. 

Něco podobného v Plzni chybělo," myslí si Fojtová. 

 Ministerstvo zkontrolovalo i Vysoké učení technické v Brně. "Pravidelně sepisujeme 

audity i pro sebe. Neočekávali jsme problémy, ani žádné nebyly," potvrdila mluvčí techniky 

Jitka Vanýsková. 

 Hlubší kontroly na univerzitách má na starost akreditační komise. Ani ta zatím na 

brněnských školách výrazné prohřešky nezjistila. 
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